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A félmilliárd forintos kormányzati támo-
gatás legjelentősebb részét a belterületi 
utak aszfaltozására fordítja az önkor-
mányzat. A munkagépek augusztustól 
három hónapon keresztül dolgoznak majd 
a település különböző pontjain, több mint 
harminc szakaszt sikerül teljes szélesség-
ben újjávarázsolni. Az elmúlt évtized 
legnagyobb volumenű útfelújítása mellett 
azonban arra is lehetőség nyílik, hogy                    
a közterületeken további fejlesztések 
valósuljanak meg.

- Ebben az időszakban az utak minőségé-
nek javítása mellett kiemelten foglalkozunk 
a járdáink állapotával is – jelentette ki a 
közterületi munkákkal kapcsolatban 
Janiczak Dávid polgármester. – Nagyon 
sokan használják, és ezen a területen is 
folyamatos fejlesztésre van szükség. 
Ezúttal is a területi képviselők javaslataira 
támaszkodtunk, amikor döntés született az 
érintett szakaszokról. Ebben az ütemben 
nyolc helyszínt jelöltünk ki, nagyságrendileg 
másfél kilométer hosszúságban.

Járdafelújításokkal a lakosság találkozhat 
majd a Katona József út páratlan oldalán, a 
Bocskai utcában, a Március 15. utca elején, 
a Lehel Vezér út egy szakaszán, a Bolyki 
főút 15. szám előtti részen, a Szent István 
út 2-8. számú házak előtt, a Damjanich út 
alsó területén, valamint Sajóvárkonyon a 
Dobó István út bizonyos részén.

- Az elmúlt évtizedekben a személyautók 
száma Ózdon is többszörösére nőtt, ezért 
értelemszerűen a korábban meglévő parko-
lók mennyiségét is gyarapítani kell.                                
Ezt évről-évre megettük, de idén is lehetőség 
nyílik a bővítésre – tette hozzá Janiczak 
Dávid. – A Lehel vezér úti  és az Újváros téri 
orvosi rendelőnél, valamint a Szabolcs 
közben is új parkolóhelyek létesülnek.                          
A Bolyki temető mellett és a Táblai sírkerttel 
szemben pedig a poros felületet cseréljük 
aszfaltosra. Emellett ugyancsak fontos, hogy 
az Ózdi Városi Televízió épületénél, a Városi 
Könyvtár mögött, és a Mekcsey úton, a 
templomnál is bővülnek a parkolóhelyek.                     
A Nagy Imre út 11. szám mögötti területen 
pedig ugyancsak lesz aszfaltozás.

Janiczak Dávid polgármester azt is kiemel-
te, hogy a több mint egy évtizeddel 
ezelőtti városközponti felújítást tovább 
folytatják a Bolyki elágazás felé, így a volt 
Bik Mobil épülete előtt is térkövezés 
várható az előttünk álló időszakban, de a 
városközpontban felújítják a Vasvár úti 
üzletsor támfalát, a közvilágítást és a 
burkolatot is. A tervek szerint városszerte 
három ivókutat létesít az önkormányzat, 
amelynek az előkészületeit ugyancsak 
elkezdik a közeljövőben. A Nagyvölgyi 
úton egy játszóteret alakítanak ki azért, 
hogy a környékbeli szolgáltatások színvo-
nalát tovább tudják javítani.

- Nagyon fontosnak tartom, hogy a lehetősé-
geinkkel optimálisan gazdálkodjunk, és a város 
minden területére jusson a fejlesztésekből – 
szögezte le Janiczak Dávid. – Ez látszott az 
újfelújítási program elosztásakor, és az imént 
felsorolt feladatlistából is. Tudjuk, hogy bőven 
van teendő,  hiszen hatalmas lemaradást kell 
behoznunk, de ezúttal nagyot lépünk előre a 
városszépítés területén. Augusztusban az 
aszfaltozás is megkezdődik, de az egyéb 
feladatokra is figyelünk, igyekszünk párhuza-
mosan végezni a munkákat. A közterületeken 
megjelölt munkák nagyságrendileg 68 millió 
forintból valósíthatóak meg. Ebből a legna-
gyobb hányadot a járdák – és a parkolók 
felújítása teszi ki, nagyságrendileg 50 millió 
forintot. A fennmaradó összeget fordítjuk a 
térkövezésre, a Vasvár úti üzletsorra, az 
ivókutak telepítésére, és a játszótérre.                             
Az állatsimogatóval kapcsolatban lényeges, 
hogy tovább növeljük a látogatottságát, ezért 

igyekszünk minden évben valamilyen fejlesz-
tést végrehajtani. A lakosságtól egyébként az 
elmúlt hetekben, hónapokban számos 
javaslatot, észrevételt kaptunk. Egészen 
biztos, hogy éveken keresztül lesz dolgunk a 
városszépítés területén, de örülök, hogy az 
első nagyobb lépést idén sikerül megtennünk.
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Június 23-án jelentette be Szijjártó Péter 
külgazdasági és külügyminiszter Budapesten, 
hogy a Neutrik Group érkezik az ózdi Johnson 
Electric helyére. Az Amerikai Egyesült Államok, 
Kína és Liechtenstein után városunk ad 
otthont a vállalat  negyedik gyárának. Szijjártó 
Péter hangsúlyozta, hogy az elmúlt két és fél 
év meglehetősen bizonytalan időszak volt. 

A BERUHÁZÁS A MAGYAR ELEKTRONI-
KAI IPARNAK IS ÚJ LENDÜLETET AD

A Neutrik idetelepülését Magyarország Kormá-
nya a Nemzeti Befektetési Ügynökséggel 
karöltve szorgalmazta. Szijjártó Péter külgazda-
sági és külügyminiszter kiemelte, hogy a 
világjárványt követően az Ukrajnában kitört 
háború és következményei alapjaiban változ-
tatták meg a világgazdaság berendezkedését. 
Sok vállalatnak kellett bezárnia kapuit, leépíteni 
kapacitásait és bár a magyar gazdaság ezzel 
teljesen ellentétes utat járt be, azért adódtak 
olyan cégek, amelyek máshol folytatták 
tevékenységüket. A ritka esetek egyike volt az 
ózdi helyzet, ahol az ABB és a Johnson Electric is 
úgy döntött, hogy távoznak. 

„Az ABB-t sikerült helyettesítenünk egy 
nagy magyar vállalattal, a Wellissel. Nagy 
erőket mozgattunk meg annak érdekében, 
hogy a Johnson Electric távozása se hagyjon 
mély nyomokat Ózd városán és annak 
gazdasági életében. Örömmel jelentem 
önöknek, hogy sikerrel jártunk.”

Az eseményen dr. Chad Trevithick a cég vezér-
igazgatója egyebek mellett arról beszélt, hogy 
érdekeltek új termékek kifejlesztésében is. 
Azt tapasztalták, hogy Magyarországon 
ehhez minden lehetőség adott. Hosszútávra 
terveznek és teljes értékű tagjai szeretnének 
lenni a magyar gazdaságnak.
 
„Nagyon örültünk, hogy azt láttuk, Magyaror-
szág munkaerőben gazdag és versenykörnye-
zetben is egy megfelelő terület a számunkra. 
Tíz ország és tizenhét régió után most 
Magyarországra is befektethetünk. Szeretnénk 
ebben a régióban is sikeresek lenni. A tízmillió 
eurós beruházás, egy egészen világos fejlesz-
tés. A következő 12 hónapban kétszáz embert 
szeretnénk alkalmazni és a jövőben a munka-
társak számát még tovább növelnénk.” 

Riz Gábor országgyűlési képviselő, miniszteri 
biztos örömét fejezte ki azzal kapcsolatban, 
hogy tovább bővül az ózdi munkaadók köre, 
amely által a helyi emberek egy újabb lehető-
séget kapnak arra, hogy bebizonyítsák, 
ózdiként fontos szereplői a világgazdaságnak. 

„Egy dolgot tudok ígérni az ózdiak nevében, 
hogy mindent megteszünk azért, hogy a cég 
otthon érezze magát a városban (...) A messziről 
jött munkaadókat külön örömmel köszöntjük, 
hiszen ők egy más kultúrát, egy új munkakultú-
rát hoznak be a városba, amelyeket nekünk 
ózdiaknak meg kell tanulnunk.”
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POZITÍV FOGADTATÁS

A bejelentés után egy nappal később tobor-
zónapot rendeztek városunkban, a Digitális 
Erőműben több, mint félezer egykori 
Johnson Electric dolgozó próbált szeren-
csét. A távozó vállalat képviselői fontosnak 
tartották, hogy segítséget nyújtsanak 
egykori munkatársaiknak, ezért a szerve-
zésben és a regisztrációs folyamatokban is 
aktívan közreműködtek. A programon az 
érdeklődők betekintést nyerhettek a 
jelenleg zajló folyamatokba és az is kiderült, 
hogy mi várható a következő hónapokban. 
A prezentációt Roland Büchel a Neutrik 
Group európai gyártási igazgatója tartotta, 
aki többek között arról beszélt, első felada-
tuk az lesz, hogy angliai gyáruk termelését 
áthozzák és itt helyben megalapozzák a 
gyártást százhetven termékük tekinteté-
ben. Az áttelepítést a következő 12 hónap-
ban tervezik megvalósítani. 

KIK ŐK?

Az 1975-ben Liechtensteinben alapított 
családi vállalkozás, a Neutrik Csoport a 
világon éllovas a szórakoztató és koncertipar 
számára készülő elektronikai, száloptikai és 
elektronikus csatlakozási megoldások 
fejlesztésében, gyártásában, illetve értékesí-
tésében. Az ózdi gyárban elektronikus 
csatlakozók kézi összeszerelését végzik.

A Neutrik Group költözött a Johnson Electric ózdi üzemének helyére – a beruházás kétszáz új munkahelyet jelent 
a városban, középtávon háromszáz fő foglalkoztatását tervezik. A 3,6 milliárd forintos beruházás megvalósításá-
hoz Magyarország Kormánya 1,4 milliárd forint támogatást biztosított.



„Erre a pályára voltam szánva”

Közel harminc év ózdi szolgálat után a Mező-
kövesdi Rendőrkapitányság vezetőjeként 
folytatja munkáját dr. Varga László ezredes. 
Pályafutása a szombathelyi Rendőrtiszt-he-
lyettes Képző Iskolában kezdődött, majd a 
Rendőrtiszti Főiskolán, Budapesten folytatta 
tanulmányait, ahol nappali tagozaton, bűnügyi 
szakon végezett. Amikor kézbe kapta a 
diplomáját, egyértelmű volt számára, hogy 
szülővárosában, vagyis Ózdon kell elhelyez-
kednie. Itt járt be minden fontos beosztást a 
vizsgálótól egészen a kapitányi székig. 
Tizennégy évig vezette a helyi kapitányságot 
egészen mostanáig, ám új feladatot kapott, 
amellyel a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei 
Rendőr-főkapitányság vezetője, Dr. Kiss Attila 
vezérőrnagy bízta meg. 

„Azt gondolom, hogy emberi tulajdonságaim 
között a rend, a fegyelem, a lelkiismeretesség, 
a a szorgalom mindig az alapok között 
szerepelt. Ez a sok nagyon kemény tulajdon-
ság az embert egyenesen viszi a rendőrség-
hez. Ezek olyan értékek, amelyekre ezen a 
pályán nagyon szépen lehet vigyázni.                        
Mi rendőrök nagyon fegyelmezettek, ponto-
sak, szorgalmasak kell, hogy legyünk, így 
szerintem az alapvető tulajdonságaimmal 
eleve erre a pályára voltam szánva.” 

a kihívásokat és helyi emberként 
felelősséggel is tartozunk ezek 
kezeléséért.”

Mire emlékszik a legszívesebben 
vissza?

„Egy dolgot nem tudnék kiemelni, 
viszont számos esetet fel tudnék 
sorolni. Azt gondolom, a legfonto-
sabb, minden élmény közül, hogy 

bármi is történt a területen, bármilyen kiemelt 
esemény, rendezvénybiztosítás, szolgálati 
feladat, a kapitányság mindig összeállt egy 
csapattá. Ha például történt egy rablás, 
amelyben az elkövetőt soron kívül meg kellett 
fogni, akkor ezt órák alatt meg tudtuk tenni. 
Egy közös cél volt és mindenki beállt a közös 
cél mögé, abszolút együtt tudott dolgozni 
mindenki mindenkivel, mert ezt a közös célt 
mindenki akarta teljesíteni. Ez a szellemiség 
vitte előre a kapitányságot mindig.”

Mit üzen az önt követő kapitányságve-
zetőnek?

„Ezt a szellemiséget meg kell tartani, a csapatot 
meg kell őrizni. Ez egy csapatjáték, itt minden 
csapattagnak megvan a maga szerepe, minden-
kire számítunk. Kell lennie egy nagy közös célnak, 
kell lenni mögötte egy jó csapatnak, és ha ezt 
meg tudjuk őrizni vezetőként, akkor ez a csapat 
további sikerekre van kijelölve.”

Miért alakult ez így? 

„Tudtam azt, hogy az életemben előbb-utóbb 
kell lennie egy változásnak. Érkezett egy új 
megyei főkapitány, aki ezt a változást előrébb 
hozta. Amikor leültem vele beszélgetni, akkor 
már elterveztem, hogy kérek tőle valamit. Ő is 
kért tőlem valamit. Ez az első találkozás egy 
gyümölcsöző megbeszélés volt, mert meg 
tudtunk állapodni egy változásban, amit 

mindketten szívesen fogadtunk és a Mezőkö-
vesdi Rendőrkapitányság lett az, amiben 
megegyeztünk. Ennyi év után, amelyet eltöltöt-
tem egy szolgálati helyen, most időszerű volt a 
változás. Jöjjön egy új vezető, legyen mögötte 
egy jó csapat, én pedig kipróbálom a szakmai 
tudásomat egy másik terepen, ahol új kihívások, 
új feladatok várnak rám. Az itt tanultakból 
nagyon sok mindent tovább fogok tudni vinni.”

„Kellően motivált vagyok”
 
Új személyt neveztek ki az Ózdi Rendőrka-
pitányság élére. Dr. Kiss Attila vezérőrnagy 
Soós Attila alezredest bízta meg július 
elsejei hatállyal a kapitányságvezetői 
feladatok ellátásával, aki szintén régóta, 
1999. március elsejétől erősíti már a helyi 
állományt. Először a Közrendvédelmi 
Osztályon helyezkedett el, majd a bűnügyi 
terület következett. A nyomozó tiszthelyet-
testől, a kiemelt főnyomozón át egészen a 
Bűnügyi Osztály vezetésig vitt az útja. Most 
új kihívásnak kell megfelelnie.

„Egy nagyon komoly szakmai apparátus áll 
mögöttem, hiszen rengeteg vezető beosztású 
kollégámmal itt kezdtem még a kétezres évek 
elején. Kifejezetten pozitív a kapcsolatunk.                    
A kapitányságvezetői beosztás kapcsán 
abszolút pozitívan tekintek előre. Az elhivatott-
sággal nincs gond és kellően motivált vagyok e 
tekintetben. Kifejezetten jó a kapcsolatunk, úgy 
gondolom, hogy ezekkel a szakemberekkel ezt 
a kapitányságot jó színvonalon tudjuk működ-
tetni, mindenféle nehézségtől eltekintve. 
Szerencsés helyzetben vagyok, hogy azokkal 
az emberekkel dolgozhatok együtt, akikkel már 
hosszú évek óta dolgozom.”

Milyen Ózdon rendőrnek lenni?

„Az Ózdi Rendőrkapitányság illetékességi 
területén rendőrként szolgálatot teljesíteni egy 
nagyon kemény feladat. Az egyik legkemé-
nyebb területen dolgozunk, ha az egész orszá-
got nézzük. Borsod megyének ezen része 
bűnügyi fertőzöttség vonatkozásában egy 
kiemelt terület. Akik itt teljesítenek szolgálatot 
azok joggal lehetnek büszkék erre. Szerintem 
az itt lakók is büszkék a rendőreinkre. Arra, 
amilyen körülmények között teljesítik a 
szolgálatot és ahogyan teljesítik az Ózdi 
Rendőrkapitányság területén.”

Mit jelent önnek az egyenruha? 

„Az egyenruha nekem a mai világban is csak 
a hivatást jelenti. Nem foglalkozásként 
tekintek erre, hanem konkrétan hivatásként 
és nyilván ezt tolmácsolom mindenkinek.                 
Aki felveszi ezt az egyenruhát, vagy bármi-
lyen beosztást tölt be a kapitányságon, az 
úgy tekintsen rá, hogy ez egy hivatás.”

Ózd nem egy könnyű város. Az itt 
töltött idő alatt sikerült a célokat 
teljesíteni, a terveket megvalósítani?

„Nem könnyű a térség, de helyi és itt               
élő emberként ebben szocializálódtam.                
Ez nem volt nehéz, hiszen ismertem az 
embereknek a problémáit, és amikor 
kapitány lettem az első testületi ülésen 
is erről beszéltem, hogy helyi emberként 
látom, mivel kell foglalkozni. Viszont azt 
is látni kell, hogy itt egy rendőrnek 
többet kell teljesítenie, mint az ország 
másik részeiben. Mi viccesen így mond-
juk, ez kétszeres szorzó. Nagyjából a 
térségben egy rendőr, akár dupla annyit 
is dolgozik ugyanazért a pénzért, ugyan-
azon idő alatt, mint a Dunántúlon, az 
ország másik részén. Ez nem áll tőlünk 
messze, mi szeretünk dolgozni, szeretjük 
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„Azt gondolom, hogy emberi tulajdonságaim 
között a rend, a fegyelem, a lelkiismeretesség, 
a szorgalom mindig az alapok között 
szerepelt. Ez a sok nagyon kemény tulajdon-
ság az embert egyenesen viszi a rendőrség-
hez. Ezek olyan értékek, amelyekre ezen a 
pályán nagyon szépen lehet vigyázni.                        
Mi rendőrök nagyon fegyelmezettek, ponto-
sak, szorgalmasak kell, hogy legyünk, így 
szerintem az alapvető tulajdonságaimmal 
eleve erre a pályára voltam szánva.” 

Dr. Tóth István, dr. Sztanik Zoltán, Pinkóczi József és dr. Varga László után Soós Attila a Bűnügyi Osztály egykori vezetője 
került az Ózdi Rendőrkapitányság élére. Sokan várják, hogy rend legyen a környéken, és Ózd végre lekerüljön a problé-
más városok listájáról. Az Ózdi Rendőrkapitányság illetékességi területe 43 települést ölel fel, mintegy hetvenezer 
ember szolgálata és védelme az új megbízott kapitányságvezető feladata.



„Erre a pályára voltam szánva”

Közel harminc év ózdi szolgálat után a Mező-
kövesdi Rendőrkapitányság vezetőjeként 
folytatja munkáját dr. Varga László ezredes. 
Pályafutása a szombathelyi Rendőrtiszt-he-
lyettes Képző Iskolában kezdődött, majd a 
Rendőrtiszti Főiskolán, Budapesten folytatta 
tanulmányait, ahol nappali tagozaton, bűnügyi 
szakon végezett. Amikor kézbe kapta a 
diplomáját, egyértelmű volt számára, hogy 
szülővárosában, vagyis Ózdon kell elhelyez-
kednie. Itt járt be minden fontos beosztást a 
vizsgálótól egészen a kapitányi székig. 
Tizennégy évig vezette a helyi kapitányságot 
egészen mostanáig, ám új feladatot kapott, 
amellyel a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei 
Rendőr-főkapitányság vezetője, Dr. Kiss Attila 
vezérőrnagy bízta meg. 

„Azt gondolom, hogy emberi tulajdonságaim 
között a rend, a fegyelem, a lelkiismeretesség, 
a a szorgalom mindig az alapok között 
szerepelt. Ez a sok nagyon kemény tulajdon-
ság az embert egyenesen viszi a rendőrség-
hez. Ezek olyan értékek, amelyekre ezen a 
pályán nagyon szépen lehet vigyázni.                        
Mi rendőrök nagyon fegyelmezettek, ponto-
sak, szorgalmasak kell, hogy legyünk, így 
szerintem az alapvető tulajdonságaimmal 
eleve erre a pályára voltam szánva.” 

a kihívásokat és helyi emberként 
felelősséggel is tartozunk ezek 
kezeléséért.”

Mire emlékszik a legszívesebben 
vissza?

„Egy dolgot nem tudnék kiemelni, 
viszont számos esetet fel tudnék 
sorolni. Azt gondolom, a legfonto-
sabb, minden élmény közül, hogy 

bármi is történt a területen, bármilyen kiemelt 
esemény, rendezvénybiztosítás, szolgálati 
feladat, a kapitányság mindig összeállt egy 
csapattá. Ha például történt egy rablás, 
amelyben az elkövetőt soron kívül meg kellett 
fogni, akkor ezt órák alatt meg tudtuk tenni. 
Egy közös cél volt és mindenki beállt a közös 
cél mögé, abszolút együtt tudott dolgozni 
mindenki mindenkivel, mert ezt a közös célt 
mindenki akarta teljesíteni. Ez a szellemiség 
vitte előre a kapitányságot mindig.”

Mit üzen az önt követő kapitányságve-
zetőnek?

„Ezt a szellemiséget meg kell tartani, a csapatot 
meg kell őrizni. Ez egy csapatjáték, itt minden 
csapattagnak megvan a maga szerepe, minden-
kire számítunk. Kell lennie egy nagy közös célnak, 
kell lenni mögötte egy jó csapatnak, és ha ezt 
meg tudjuk őrizni vezetőként, akkor ez a csapat 
további sikerekre van kijelölve.”

Miért alakult ez így? 

„Tudtam azt, hogy az életemben előbb-utóbb 
kell lennie egy változásnak. Érkezett egy új 
megyei főkapitány, aki ezt a változást előrébb 
hozta. Amikor leültem vele beszélgetni, akkor 
már elterveztem, hogy kérek tőle valamit. Ő is 
kért tőlem valamit. Ez az első találkozás egy 
gyümölcsöző megbeszélés volt, mert meg 
tudtunk állapodni egy változásban, amit 

mindketten szívesen fogadtunk és a Mezőkö-
vesdi Rendőrkapitányság lett az, amiben 
megegyeztünk. Ennyi év után, amelyet eltöltöt-
tem egy szolgálati helyen, most időszerű volt a 
változás. Jöjjön egy új vezető, legyen mögötte 
egy jó csapat, én pedig kipróbálom a szakmai 
tudásomat egy másik terepen, ahol új kihívások, 
új feladatok várnak rám. Az itt tanultakból 
nagyon sok mindent tovább fogok tudni vinni.”

„Kellően motivált vagyok”
 
Új személyt neveztek ki az Ózdi Rendőrka-
pitányság élére. Dr. Kiss Attila vezérőrnagy 
Soós Attila alezredest bízta meg július 
elsejei hatállyal a kapitányságvezetői 
feladatok ellátásával, aki szintén régóta, 
1999. március elsejétől erősíti már a helyi 
állományt. Először a Közrendvédelmi 
Osztályon helyezkedett el, majd a bűnügyi 
terület következett. A nyomozó tiszthelyet-
testől, a kiemelt főnyomozón át egészen a 
Bűnügyi Osztály vezetésig vitt az útja. Most 
új kihívásnak kell megfelelnie.

„Egy nagyon komoly szakmai apparátus áll 
mögöttem, hiszen rengeteg vezető beosztású 
kollégámmal itt kezdtem még a kétezres évek 
elején. Kifejezetten pozitív a kapcsolatunk.                    
A kapitányságvezetői beosztás kapcsán 
abszolút pozitívan tekintek előre. Az elhivatott-
sággal nincs gond és kellően motivált vagyok e 
tekintetben. Kifejezetten jó a kapcsolatunk, úgy 
gondolom, hogy ezekkel a szakemberekkel ezt 
a kapitányságot jó színvonalon tudjuk működ-
tetni, mindenféle nehézségtől eltekintve. 
Szerencsés helyzetben vagyok, hogy azokkal 
az emberekkel dolgozhatok együtt, akikkel már 
hosszú évek óta dolgozom.”

Milyen Ózdon rendőrnek lenni?

„Az Ózdi Rendőrkapitányság illetékességi 
területén rendőrként szolgálatot teljesíteni egy 
nagyon kemény feladat. Az egyik legkemé-
nyebb területen dolgozunk, ha az egész orszá-
got nézzük. Borsod megyének ezen része 
bűnügyi fertőzöttség vonatkozásában egy 
kiemelt terület. Akik itt teljesítenek szolgálatot 
azok joggal lehetnek büszkék erre. Szerintem 
az itt lakók is büszkék a rendőreinkre. Arra, 
amilyen körülmények között teljesítik a 
szolgálatot és ahogyan teljesítik az Ózdi 
Rendőrkapitányság területén.”

Mit jelent önnek az egyenruha? 

„Az egyenruha nekem a mai világban is csak 
a hivatást jelenti. Nem foglalkozásként 
tekintek erre, hanem konkrétan hivatásként 
és nyilván ezt tolmácsolom mindenkinek.                 
Aki felveszi ezt az egyenruhát, vagy bármi-
lyen beosztást tölt be a kapitányságon, az 
úgy tekintsen rá, hogy ez egy hivatás.”

Ózd nem egy könnyű város. Az itt 
töltött idő alatt sikerült a célokat 
teljesíteni, a terveket megvalósítani?

„Nem könnyű a térség, de helyi és itt               
élő emberként ebben szocializálódtam.                
Ez nem volt nehéz, hiszen ismertem az 
embereknek a problémáit, és amikor 
kapitány lettem az első testületi ülésen 
is erről beszéltem, hogy helyi emberként 
látom, mivel kell foglalkozni. Viszont azt 
is látni kell, hogy itt egy rendőrnek 
többet kell teljesítenie, mint az ország 
másik részeiben. Mi viccesen így mond-
juk, ez kétszeres szorzó. Nagyjából a 
térségben egy rendőr, akár dupla annyit 
is dolgozik ugyanazért a pénzért, ugyan-
azon idő alatt, mint a Dunántúlon, az 
ország másik részén. Ez nem áll tőlünk 
messze, mi szeretünk dolgozni, szeretjük 
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ISTENI ÚTMUTATÁS

Nagyon csodálatos az életemben az, hogy 
gyerekkoromtól mindig vonzódtam Isten-
hez és a templomhoz is. Római katolikus-
nak kereszteltek. Ketten vagyunk testvérek, 
a nővérem szintén keresztény. Nagyon 
szerettem templomba járni, gyónni, áldozni, 
beatmisén játszani. A gimnazista éveimben 
az volt a szándékom, hogy állatorvos 
leszek, de komoly Bibliaolvasó lélek voltam 
már akkor is. Egyszer azt az igét kaptam 
Istentől, hogy: „Az aratni való sok, a munkás 
kevés, küldjetek munkásokat aratásba!” 
Elmondtam a szüleimnek, hogy megoldó-

dott a helyzet, már nem keresem, hogy 
gyógyszerész vagy vámtiszt legyek. Felvé-
teliztem a teológiára és még aznap meg is 
mondták, hogy felvételt nyertem, tehát 
szabaddá vált a pálya.

OKTATÁS ÉS ELKÖTELEZŐDÉS

Nagyon szerettem a teológián lenni. Nagyon 
szerettem a gyakorlati teológiát, hogy 
hogyan készülünk az igehirdetésre, hogy 
rövid idő alatt hogyan tudom átadni azt, ami 
az ember számára fontos. Nagyszerű 
professzoraim voltak, így élveztem ezt az öt 
évet. Rengeteget jártam prédikálni és lelkileg 

megerősödtem abban, hogy valóban lelkész 
legyek. Nagyon vártam azt a pillanatot, hogy 
megkapjam a diplomát és a kiküldetést.

A KEZDET

1987-ben dr. Nagy Gyula püspök úr szentelt 
lelkésszé Budapesten a Budavári Evangélikus 
Templomban. Ott kaptam meg annak a 
helynek a nevét, ahova kerülök. Lajoskomá-
romba helyeztek. Akkor ugyan Sajókaza 
szabad volt és anyukám szerette volna, hogy 
a közelben legyek, de én mondtam, majd Isten 
eldönti, hogy hova megyek. Nem volt egy 
könnyű helyzet. Nem féltem a szolgálattól, de 
belecsöppentem egy olyan állapotba, hogy az 
imaházat le kellett bontani és új parókiát 
kellett építeni. Ez egy sváb gyülekezet volt, így 
adott volt, hogy a falu nagy része evangélikus. 
Konfirmáltam, hitoktattam, bibliaórákat 
tartottam és minden más szolgálatot végez-
tem. Mai napig van, akikkel tartom a kapcsola-
tot ebből a szép gyülekezetből.

VISSZA A SZÜLŐVÁROSBA

Két évvel később Ózdra kerültem, amit én 
kértem. Férjhez mentem, állapotos lettem, 
de sajnos a férjemmel nagyon megromlott 
a kapcsolatunk és ez váláshoz vezetett. 
Akkor kértem, hogy mivel Ózdon nincs 
lelkipásztor, helyezzenek oda. A püspök 
tudta, hogy ez nagyon sok gyülekezetet 
jelent, de drága édesapám velem volt és 
mondta, hogy ők mindenben támogatnak, 
segítenek, hogy tudjam végezni itt a 
szolgálatom. A lelki gondozások mellett itt 
is sok mindent renoválnom kellett. Nagyon 
drága lelkeket kaptam akkor. Azt lehet 
mondani, hogy amilyen korosztály a 
lelkész, olyan korosztályt vonzunk be. 
Nekem itt született Dániel gyermekem és 
ezáltal nagyon könnyen be tudtam vonzani 
a gyerekeket. Rengeteget kirándultunk, 
mindig mentünk. Akkor még nem volt 
kötelező a hittan, de már akkor oktattam 
iskolákban. Nem fizettek, a folyosóra tettek 

ki minket, de én azt is vállaltam. Ez 
nagyszerű időszak volt. Nem számoltam 
meg, hogy az Ózdon töltött harminchárom 
év alatt hány gyermeket konfirmáltam, de 
több száz evangélikus gyermekről van szó. 
Ha az elmenőkről beszélünk, körülbelül 
hatszáz lélek, akiket eltemettem. 

A NEHÉZSÉGEKEN ÁTSEGÍT A HIT

Amikor a lelkészi pályámat elkezdtem, dr. Nagy 
Gyula püspök úrnak elmondtam, hogy van 
valami, ami miatt a szolgálatomat lehet, hogy 
nem fogom tudni végezni, ez pedig a temetés. 
Ez számomra a mai napig nehéz szolgálat. 
Bekövetkezett azonban itt egy olyan időszak, 
hogy a gyülekezet anyagilag nem tudott sem 
engem, mint lelkész, sem önmagát fenntarta-
ni. Mi önfenntartók vagyunk, nem a világ, 
hanem a gyülekezet tart fenn. A püspök azt 
javasolta, hogy vagy kórház- vagy börtönlel-
késznek menjek el fél státuszban. A kórházat 
választottam, mert az van itt Ózdon. Nekem 
sok egészségügyi problémám volt és van is, 
így nagyon nehéz volt ez a feladat.

NYITOTT ABLAK A VILÁG FELÉ 

Megadatott nekem, hogy nagyon nyitott 
vagyok. Megismerkedtem azokkal az idő 
cserkészekkel, akik még akkor éltek. Velük és 
a gyerekekkel együtt közösen egy cserész-
csapatot hoztunk létre és alkalmakat 
szerveztünk. Én is cserkészvezető lettem és 
sokat tanultam. Ez folytatódott, mert tagja 
lettem a Szent György Lovagrendnek, akik 
szintén kérték, hogy szolgáljak közöttük. 
2013. körül pedig a Magyarországi Borlo-
vagrendnek a lelkésze lettem. A legmaga-
sabb fokozatot, azaz a „Bordámát” kaptam 
meg. Velük járom az országot. Ez nekem 
nagyon nagy ajándék, mert a gyülekezetben 
nagyjából ötven ember jár felváltva a temp-
lomba, a borlovagoknál pedig ötventől akár 
száz főig is van, hogy együtt vagyunk. Ez egy 
nagy misszió. Minden alkalmunk imádság-
gal, szertartással kezdődik, amiért nagyon 
hálás vagyok. Mondhatom, hogy a keresz-
tény családom is megnőtt országszerte. 

ERŐS VÁR A MI ISTENÜNK

Ha a harmincöt évre gondolok, az sok idő. 
Tele voltam és bízom benne, hogy még most 
is van bennem a Szentlélek tüzéből. Úgy 
gondolom, hogy a lelkészi szolgálathoz, 
ahogy más szolgálatokhoz is nagy szükség 
van lelki ajándékra. Arra a vitalitásra, hitre, 
bizalomra, az embereket elfogadó empátiá-
ra, ami még inkább érett bennem. A beteg-
ségeim által még inkább elfogadóbb vagyok, 
a jó mellé pedig mindig szeretek odaállni. 
Istennek hálát adok, hogy mindig ad bizodal-
mat, hitet, amikor elcsüggednék, vagy nem 
kapnám meg az emberi oldalról azt. Nagyon 
hálás vagyok az Úristennek, hogy adott 

nekem egy olyan gyermeket, aki mindenben 
segítségemre van. Ő ugyan nem lett lelkész, 
de ennek ellenére mégis nagyon sokaknak 
kívánom, hogy olyan kapcsolat legyen a 
gyermekével, és rajta keresztül a fiatalokkal, 
mint nekem. Akiken keresztül megtapasz-
taljuk, hogy nagyon jó az Istenben bízni, 
reménykedni, hinni, szeretni, akkor is, ha 
nem attól kapom vissza, akinek odaajándé-
kozom. A teológián Káldi püspök úr a tanév-
nyitón ezt az igét olvasta fel: „Nem ti válasz-
tottatok engem, hanem én választottalak 
titeket.” Én hiszem, hogy engem is Isten 
választott ki, hogy szolgáljak, ameddig tudok 
és hálával vegyem el az Úrnak a jóságát. 
Erős vár a mi Istenünk.

„Azt gondolom, hogy emberi tulajdonságaim 
között a rend, a fegyelem, a lelkiismeretesség, 
a szorgalom mindig az alapok között 
szerepelt. Ez a sok nagyon kemény tulajdon-
ság az embert egyenesen viszi a rendőrség-
hez. Ezek olyan értékek, amelyekre ezen a 
pályán nagyon szépen lehet vigyázni.                        
Mi rendőrök nagyon fegyelmezettek, ponto-
sak, szorgalmasak kell, hogy legyünk, így 
szerintem az alapvető tulajdonságaimmal 
eleve erre a pályára voltam szánva.” 

Harmincöt év hosszú idő, de nagyon nemes, ha valaki egy hivatás kötelékében tölti. Tóth Melinda, evangélikus 
lelkészt pontosan ennyi ideje szentelték fel. Az Úr iránti elköteleződés és az egyházban való szolgálat mindig is 
fontos volt számára. Eddigi életútjáról elmondható, hogy a szeretet és a hit folyamatosan jelen voltak és vannak, 
amelyekből nap mint nap erőt merít. 

„Erre a pályára voltam szánva”
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HARMINCÖT ÉVNYI
SZOLGÁLAT, SZERETET ÉS HIT 
- TÓTH MELINDA ANNA
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ISTENI ÚTMUTATÁS

Nagyon csodálatos az életemben az, hogy 
gyerekkoromtól mindig vonzódtam Isten-
hez és a templomhoz is. Római katolikus-
nak kereszteltek. Ketten vagyunk testvérek, 
a nővérem szintén keresztény. Nagyon 
szerettem templomba járni, gyónni, áldozni, 
beatmisén játszani. A gimnazista éveimben 
az volt a szándékom, hogy állatorvos 
leszek, de komoly Bibliaolvasó lélek voltam 
már akkor is. Egyszer azt az igét kaptam 
Istentől, hogy: „Az aratni való sok, a munkás 
kevés, küldjetek munkásokat aratásba!” 
Elmondtam a szüleimnek, hogy megoldó-

dott a helyzet, már nem keresem, hogy 
gyógyszerész vagy vámtiszt legyek. Felvé-
teliztem a teológiára és még aznap meg is 
mondták, hogy felvételt nyertem, tehát 
szabaddá vált a pálya.

OKTATÁS ÉS ELKÖTELEZŐDÉS

Nagyon szerettem a teológián lenni. Nagyon 
szerettem a gyakorlati teológiát, hogy 
hogyan készülünk az igehirdetésre, hogy 
rövid idő alatt hogyan tudom átadni azt, ami 
az ember számára fontos. Nagyszerű 
professzoraim voltak, így élveztem ezt az öt 
évet. Rengeteget jártam prédikálni és lelkileg 

megerősödtem abban, hogy valóban lelkész 
legyek. Nagyon vártam azt a pillanatot, hogy 
megkapjam a diplomát és a kiküldetést.

A KEZDET

1987-ben dr. Nagy Gyula püspök úr szentelt 
lelkésszé Budapesten a Budavári Evangélikus 
Templomban. Ott kaptam meg annak a 
helynek a nevét, ahova kerülök. Lajoskomá-
romba helyeztek. Akkor ugyan Sajókaza 
szabad volt és anyukám szerette volna, hogy 
a közelben legyek, de én mondtam, majd Isten 
eldönti, hogy hova megyek. Nem volt egy 
könnyű helyzet. Nem féltem a szolgálattól, de 
belecsöppentem egy olyan állapotba, hogy az 
imaházat le kellett bontani és új parókiát 
kellett építeni. Ez egy sváb gyülekezet volt, így 
adott volt, hogy a falu nagy része evangélikus. 
Konfirmáltam, hitoktattam, bibliaórákat 
tartottam és minden más szolgálatot végez-
tem. Mai napig van, akikkel tartom a kapcsola-
tot ebből a szép gyülekezetből.

VISSZA A SZÜLŐVÁROSBA

Két évvel később Ózdra kerültem, amit én 
kértem. Férjhez mentem, állapotos lettem, 
de sajnos a férjemmel nagyon megromlott 
a kapcsolatunk és ez váláshoz vezetett. 
Akkor kértem, hogy mivel Ózdon nincs 
lelkipásztor, helyezzenek oda. A püspök 
tudta, hogy ez nagyon sok gyülekezetet 
jelent, de drága édesapám velem volt és 
mondta, hogy ők mindenben támogatnak, 
segítenek, hogy tudjam végezni itt a 
szolgálatom. A lelki gondozások mellett itt 
is sok mindent renoválnom kellett. Nagyon 
drága lelkeket kaptam akkor. Azt lehet 
mondani, hogy amilyen korosztály a 
lelkész, olyan korosztályt vonzunk be. 
Nekem itt született Dániel gyermekem és 
ezáltal nagyon könnyen be tudtam vonzani 
a gyerekeket. Rengeteget kirándultunk, 
mindig mentünk. Akkor még nem volt 
kötelező a hittan, de már akkor oktattam 
iskolákban. Nem fizettek, a folyosóra tettek 
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ki minket, de én azt is vállaltam. Ez 
nagyszerű időszak volt. Nem számoltam 
meg, hogy az Ózdon töltött harminchárom 
év alatt hány gyermeket konfirmáltam, de 
több száz evangélikus gyermekről van szó. 
Ha az elmenőkről beszélünk, körülbelül 
hatszáz lélek, akiket eltemettem. 

A NEHÉZSÉGEKEN ÁTSEGÍT A HIT

Amikor a lelkészi pályámat elkezdtem, dr. Nagy 
Gyula püspök úrnak elmondtam, hogy van 
valami, ami miatt a szolgálatomat lehet, hogy 
nem fogom tudni végezni, ez pedig a temetés. 
Ez számomra a mai napig nehéz szolgálat. 
Bekövetkezett azonban itt egy olyan időszak, 
hogy a gyülekezet anyagilag nem tudott sem 
engem, mint lelkész, sem önmagát fenntarta-
ni. Mi önfenntartók vagyunk, nem a világ, 
hanem a gyülekezet tart fenn. A püspök azt 
javasolta, hogy vagy kórház- vagy börtönlel-
késznek menjek el fél státuszban. A kórházat 
választottam, mert az van itt Ózdon. Nekem 
sok egészségügyi problémám volt és van is, 
így nagyon nehéz volt ez a feladat.

NYITOTT ABLAK A VILÁG FELÉ 

Megadatott nekem, hogy nagyon nyitott 
vagyok. Megismerkedtem azokkal az idő 
cserkészekkel, akik még akkor éltek. Velük és 
a gyerekekkel együtt közösen egy cserész-
csapatot hoztunk létre és alkalmakat 
szerveztünk. Én is cserkészvezető lettem és 
sokat tanultam. Ez folytatódott, mert tagja 
lettem a Szent György Lovagrendnek, akik 
szintén kérték, hogy szolgáljak közöttük. 
2013. körül pedig a Magyarországi Borlo-
vagrendnek a lelkésze lettem. A legmaga-
sabb fokozatot, azaz a „Bordámát” kaptam 
meg. Velük járom az országot. Ez nekem 
nagyon nagy ajándék, mert a gyülekezetben 
nagyjából ötven ember jár felváltva a temp-
lomba, a borlovagoknál pedig ötventől akár 
száz főig is van, hogy együtt vagyunk. Ez egy 
nagy misszió. Minden alkalmunk imádság-
gal, szertartással kezdődik, amiért nagyon 
hálás vagyok. Mondhatom, hogy a keresz-
tény családom is megnőtt országszerte. 

ERŐS VÁR A MI ISTENÜNK

Ha a harmincöt évre gondolok, az sok idő. 
Tele voltam és bízom benne, hogy még most 
is van bennem a Szentlélek tüzéből. Úgy 
gondolom, hogy a lelkészi szolgálathoz, 
ahogy más szolgálatokhoz is nagy szükség 
van lelki ajándékra. Arra a vitalitásra, hitre, 
bizalomra, az embereket elfogadó empátiá-
ra, ami még inkább érett bennem. A beteg-
ségeim által még inkább elfogadóbb vagyok, 
a jó mellé pedig mindig szeretek odaállni. 
Istennek hálát adok, hogy mindig ad bizodal-
mat, hitet, amikor elcsüggednék, vagy nem 
kapnám meg az emberi oldalról azt. Nagyon 
hálás vagyok az Úristennek, hogy adott 

nekem egy olyan gyermeket, aki mindenben 
segítségemre van. Ő ugyan nem lett lelkész, 
de ennek ellenére mégis nagyon sokaknak 
kívánom, hogy olyan kapcsolat legyen a 
gyermekével, és rajta keresztül a fiatalokkal, 
mint nekem. Akiken keresztül megtapasz-
taljuk, hogy nagyon jó az Istenben bízni, 
reménykedni, hinni, szeretni, akkor is, ha 
nem attól kapom vissza, akinek odaajándé-
kozom. A teológián Káldi püspök úr a tanév-
nyitón ezt az igét olvasta fel: „Nem ti válasz-
tottatok engem, hanem én választottalak 
titeket.” Én hiszem, hogy engem is Isten 
választott ki, hogy szolgáljak, ameddig tudok 
és hálával vegyem el az Úrnak a jóságát. 
Erős vár a mi Istenünk.



SORSOK, ELVÁGYÓDÁS ÉS PORTUGÁLIA

A társulat számára azonban további 
izgalmakra adott okot, hogy ezúttal egy 
számukra teljesen új műfajban; prózában 
kellett bizonyítaniuk. Sokan – a szereplők 
és a nézők közül egyaránt – éppen ezért 
már nagyon kíváncsian várták az előadást. 
Dr. Danyi Richárd, az ÓMI Zenés Színház 
egyik oszlopos tagja, aki Retek, az egykori 
rendőr szerepét játszotta a darabban így 
fogalmazott: „ Ebben a műfajban nincs meg 
az a biztonsági háló, amit számunkra a zene 
jelent. Amikor tudjuk, hogy hamarosan egy 
olyan dal csendül fel, amit mindenki ismer, 
szeret, kicsit kimozdítja a nézőt a monológok-
ból, így egy kicsit mi is tudunk pihenni.”

A muzikalitás hiányában még hangsúlyo-
sabb szerepet kapott a színészi játék, a 
gesztusok, a mimikák, az artikuláció. 
Egy-egy jelentőségteljes mozdulatnak 
ezáltal sokkal nagyobb szerep jutott, mint 
eddig bármikor. Illetve természetesen a 
díszlet is – mind megjelenésben, mind 
pedig kihasználtságában – kiemelt 
fókuszba került. A 90’-es évek falusi 
„presszó” hangulatát a társulat Csépányi 

Rékának köszönhette, aki kreativitásával 
és ötleteivel korhű képet álmodott a 
színpadra, melyet Molnár Luca egészített 
ki számos elemmel, aki így természetesen 
még izgatottabban várta az előadást: 
„Több dolog miatt is nagyon vártam az 
előadást. Az egyik az, hogy megadatott az 
alkalom, hogy besegítsek a díszletnek a 
tervezésébe. Rengeteget ötleteltünk, hogy 
milyen kellékek és milyen feliratok kellenek, 
ráadásul kiélhettem egy kicsit a kreativitáso-
mat a festészetben is.”

A két felvonásos darabban több sorsot, 
életutat is felvázoltak a színészek. Mind-
egyikben közös volt az egy helyben topor-
gás, az elakadás, mint fő jellemző. Mind-
ezt olyan nyers humorral fűszerezve, ami 
elvette a tragikum élét. Ugyanis az 
alkoholgőzzel átitatott irgácsi falucska 
mindennapjai komoly küzdelmeket, belső 
vívódásokat rejtettek. A tragikomédiában 
a magyar falu leghírhedtebb figurái jelen-
tek meg. Jelen volt benne a bukott rendőr, 
az álmait már feladott kocsmáros, annak 
lánya; a vágyaiért még küzdő Masni, a 
kitörni vágyó művészlélek Bece, annak 
felesége, aki szeretné hazahívni párját.                  
De állandó színpadi jelenlétet biztosítva 
elevenedett meg a már lecsúszott alkoho-
lista is, aki törzsvendég a kocsmában, 
vagy a pletykás falusi házaspár, akik 
szintén egy jobb életről álmodoznak. 

Mellettük fel-fel tűnt még a focirajongó 
pap is, aki akár csodacsatár is lehetett 
volna, de mivel Isten útjai kifürkészhetet-
lenek, így számára maradt a reverenda.

A történet fő helyszínét a kocsma adta, 
melynek tulajdonosa nap, mint nap szem-
besül az egyhelyben ragadás jelenlétével. 
A karakter megformálója, Szaka Attila a 
következőképpen jellemezte a darabot: 
„Az egyik legviccesebb darab, amit eddig 
csináltunk. A próbafolyamatok során a vicces 
jelenetek egy kicsit felerősödnek és ezeknél 
próbáljuk magunkból a fáradtságot kiadni 
egy kis kacagással, egy kis mókával. Persze 
majd az előadáson ennek a darabnak a 
tragikomikuma is természetesen előjön.”

És mindehhez, hogyan kapcsolódott 
Portugália? A főhős, Bece leghőbb vágyá-
nak tárgya. Az ország, ahol mindenki 
szabad és boldog. Ahol csak nézik a 
tengert és énekelnek. A hely, ahová Bece 
sosem jut el. Portugália mindvégig 
megmarad egy írói látomásnak.

Az ÓMI Zenés Színház társulatának számá-
ra pedig egy olyan sikeres vállalkozásnak, 
ami fennállásuk történetébe úgy vonult be; 
mint az a színmű, ami kihívás volt, valóság 
lett, a siker pedig nem csak látomás volt. 
Számukra a műfajban az első volt, és 
minden bizonnyal nem az utolsó…

Az ÓMI Zenés Színház számára óriási 
jelentőséggel bírt a júniusban bemu-
tatott Portugál című tragikomédia.                  
A darab premierje 2 éve húzódott már 
a világjárvány okozta nehézségek és 
korlátozások miatt. A vígjáték, ami 
már több, mint két évtizede a hazai 
színpadok legsikeresebb előadásai 
közé tartozik, nyár elején az Olvasó 
deszkáira is megérkezett.

Dobos Adrienn

- AZ ÓMI ZENÉSZ SZÍNHÁZ ELŐADÁSA

7



rendezvényeinek. A fiatalok rendszere-
sen járnak ide, ám több olyan esemé-
nyen is részt vettek, amelyek a ház 
falain kívül zajlottak.

Ilyen volt az Ifjúsági Parkban május 
29-én megrendezett Gyermek- és 
Ifjúsági Nap, amelyen ők is képvi-
seltették magukat. A pavilonban 

Városunkban az elmúlt években számos 
alkalommal szerveződtek olyan esemé-
nyek, amelyek a Gyerekesély program az 
ózdi járásban nevű kezdeményezés 
keretén belül valósultak meg.
 
Ennek égisze alatt működik az az Árpád 
vezér úton található közösségi ház is, amely 
2017 decembere óta ad helyet a csoport 

kézműves foglalkozással, csillámtetoválás-
sal, asztali focival és óriás színezővel is 
várták az eseményre kilátogató gyerekeket, 
akik szép számban érkeztek hozzájuk. 

A pályázat még 2017. december 1-jén 
indult, amely eredetileg 2022. május 
31-én zárult volna. A járványhelyzet és az 
azzal kapcsolatos intézkedések miatt 
azonban ezt az időszakot november 30-áig 
sikerült meghosszabbítani. Az, hogy a 
projekt ezt követően folytatódik-e, még a 
jövő zenéje, de bíznak abban, hogy lesz 
még lehetőség hasonló programok szerve-
zésére. Az elkövetkező hónapokban 
azonban szeretnének más hasonló 
eseményeken is részt venni, emellett 
november végéig a közösségi ház is nyitva 
áll még a gyerekek előtt. 

NOVEMBERIG FOLYTATJÁK
A GYEREKESÉLY PROGRAM AZ ÓZDI JÁRÁSBAN 

PROJEKT STANDJA IS VÁRTA

A FIATALOKAT A VÁROSI GYERMEK- ÉS IFJÚSÁGI NAPON

ÜZENET A MÚLTBÓLÜZENET A MÚLTBÓL 

A már 1970-ben is az úszás fellegváraként 
emlegetett Ózdon országos hír volt két évvel 
korábban, hogy „fürdőkombinát” épül. Miután 
a gyár területén lévő régi uszoda nem felelt 
meg a követelményeknek (habár később is 
tovább működött), 1968-ban szakaszos 
építkezési rendszerben elkészült egy új közfür-
dő és uszoda kivitelezési terve. 

Miközben a régi épületek szanálásával, 
valamint az első tízemeletes lakóépületek 
felhúzásával jelentősen átalakult szinte teljes 

hosszában a mai Vasvár út arculata, 1970 
nyarán az Ózdi Vasas már büszkén számolt 
be a modern 120 lakásos épületegyüttes 
átadásáról. Az új környezetben és fürdőköz-
pontban, a két esztendőt felölelő első ütem 
során kád-, gőz- és gyógyfürdő, majd – a 
második szakaszban – egy 50 méteres 
fedett úszómedence készült el mintegy 40 
millió Ft-os beruházási összköltséggel. Ennek 
egy részét (10 milliót meghaladó összegben) 
az Ózdi Kohászati Üzemek biztosította, 
tekintettel arra, hogy a várható látogatókö-

zönség zöme gyári dolgozó volt. A fejleszté-
sek hátterét tehát demográfiai tényezők is 
indokolhatták: a gyár dolgozói létszáma 
ebben a periódusban érte el tetőpontját, míg 
a város lakónépessége 1980-ra meghaladta 
a 48 ezer főt. A képen látható közfürdő 
később, több éves - 1987 tavaszáig elhúzódó 
- költözési procedúra után, az akkor 72 ágyas 
reumakórháznak adta át helyét, az átalakítás 
pedig mintegy 60 millió Ft-ba került.

Az ezredfordulót követően ismét sürgős 
igény mutatkozott a salétromos falazatú 
gyári uszoda „kiváltására”, 2001-ben még a 
strand nagymedencéjének sátorral való 
befedése is felmerült a lehetőségek között. 
A folyamat végén mégis lehetett örülni: 
immár sport- és szabadidős komplexuma 
van városunknak, miután a Brassói úton 
2008-ra elkészült az új létesítmény. Az itt 
található tanuszoda, fallabda- és bowling-
pálya, továbbá a wellness-részleg a minősé-
gi igényeket kiszolgálva áll a város és térsége 
lakossága részére. Utóbbi, idén áprilisban két 
új pezsgőfürdővel gazdagodott a településre 
érkező Wellis Magyarország Zrt. jóvoltából, 
amelyeket az épület mellett, szabadtéren 
(mégis tetővel fedve) helyeztek el, hogy a 
közönség a jó időben a vízben pihenve élvez-
hesse a napsütést. Ezen a nyáron mindez 
többszörösen megadatott…

-
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-
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Pálffy Csilla

Jó ebédhez szól a nóta - című zenés 
egyveleggel a Kék Sirály Zenei Egyesület 
lépett a színpadra, majd tehetséges 
roma fiatalok mutatkoztak be a közön-
ség előtt. A Berky Family, majd Berki 
Lacó és fia szórakoztató műsora után 
kihirdették a délelőtti főzőverseny 
nyerteseit. A zsűri által legjobbnak ítélt 
étel a Velence-telepi babgulyás volt. 
Lahó Orsolya szakácstudományát a zsűri 
ajándékcsomaggal jutalmazta.

A Roma napi kulturális rendezvényt 
megtisztelte jelenlétével a város polgár-
mestere, aki néhány szóval üdvözölte a 
jeles eseményt. A Kulturális nap alkalmá-
ból, Váradi József az Ózdi Roma Nemzeti-
ségi Önkormányzat elnöke átadta a Roma 
díjakat. A békés társadalmi együttélés 
érdekében végzett munkájáért Janiczak 
Dávid polgármester, Kellóné Mezőtúri 
Márta területi képviselő, Jónásné Konkoly 
Hedvig gyermekházvezető, valamint 
Kónya Béla is elismerésben részesült.

„Meglepődtem az elismerés átadásakor, 
nem számítottam rá. Nagyon örültem 
neki, hiszen évek óta, amióta polgármes-
ter vagyok, nagyon sokat dolgozunk azon, 
hogy a roma és a magyar társadalom 
békében éljen egymással Ózdon.                     
Úgy gondolom, hogy ez többségében 
sikeresen működik. Ezért nagyon sokat 
tesz Váradi József képviselő úr, tehát a díj 
valójában őt illetné. Az önkormányzat 
részéről rengeteget segítjük a tevékeny-
ségét”- nyilatkozta a polgármester.

A résztvevők száma egyre gyarapodott, 
hiszen már nagyon várták a nap 
sztárvendégeit. A színpadra a mulatós 
zene rangos képviselőit Bódi Gusztit és 
Bódi Margót szólították. A házaspár 
olyan hangulatot varázsolt az Ifjúsági 
parkba, hogy a vendégek azonnal táncra 
perdültek, amint meghallották kedvenc 
nótájuk, az „Aranyeső”, vagy a „Kire 
csillog a szemed?” első sorait.

„A fogadtatás annyira kellemes őszinte és 
tiszta, de ezt látják rajtunk is. Az igazság 
az, hogy mi 46 éves házasok vagyunk, 
akkor szöktettem el Margót, és mi azóta 
csak a szeretet, a boldogság és a családi 
köteléket mutatjuk. Talán ez a küldeté-
sünk, hogy az emberek felé sugározzuk, 
szeretni jó"- mondta Bódi Guszti.

A tizenegyedik Roma nap Sárközi Mimi 
produkciójával ért véget. A látogatók a 
zenén a táncon és a gasztronómián 
keresztül megismerhették a roma 
tradíciókat. A rendezvényen több 
generáció,  romák és nem romák 
együtt szórakoztak, megőrizve, ápolva 
és továbbadva az ősi szokásokat, 
hagyományokat.

„2003-ban volt az első Roma nap, a mai a 
tizenegyedik. Egy hosszadalmas munka 
kísérte az előzményeket. Két hónapja kezdtük 
el a szervezést.  A legfontosabb az volt, hogy 
megtaláljuk azt a sztárvendéget, aki ráér a 
mai napon, így próbáltunk hozzá alkalmaz-
kodni”- mondta Váradi József az  Ózdi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat elnöke.

Az ózdi Roma kulturális nap 2003-ban 
indult útjára azzal a céllal, hogy a telepü-
lésen élő roma lakosság számára tartal-
mas programot nyújtson illetve, hogy a  
nemzetiség hagyományait, tradícióit 
bemutassa és ápolja. A tizenegyedik 
alkalommal megrendezett fesztiválon 
több generáció találkozott, így a szóra-
koztatásra nagy hangsúlyt fektettek                  
a szervezők. Babgulyás főzőversennyel 
indították a reggelt. A József Attila úti 
Kulturális Park ideális helyszínt biztosí-
tott a főzéshez, hiszen a fák árnyai alatt 
komótosan rotyoghatott az étel, a forró 
téglán sülhetett a ropogós héjú cigány-
kenyér, a bodak. Az üstök mellett termé-
szetesen a felnőttek serénykedtek, míg 
a fiatalabb korosztály képviselői közül 
sokan kézműves foglalkozáson, szellemi 
és ügyességi versenyeken vettek részt. 
A gyerekeknek szóló elfoglaltságokat a 
Magyar Máltai Szeretetszolgálat mun-
katársai biztosították.

A programsorozat szervezése az Ózdi 
Roma Nemzetiségi Önkormányzat lelkes 
csapatának volt köszönhető, akik igyekez-
tek minden korosztálynak izgalmas 
időtöltést kínálni.

BABGULYÁS BODAKKAL
– TIZENEGYEDIK ALKALOMMAL TARTOTTAK ROMA NAPOT

Pálffy Csilla

-

ajándékcsomaggal jutalmazta.

-

jeles eseményt. A Kulturális nap alkalmá-
-

ségi Önkormányzat elnöke átadta a Roma 

-

-
- nyilatkozta a polgármester.

-

zenén a táncon és a gasztronómián 

hagyományokat.

-
- mondta Váradi József az  Ózdi Roma 

-
-

-

-

-
-

A gyerekeknek szóló elfoglaltságokat a 
-

.

-
tek minden korosztálynak izgalmas 
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Rengeteg gyermek és szülő várta izgatot-
tan a „Kiscsillag születik az ózdi járásban” 
elnevezésű tehetségkutató verseny 
elődöntőjének napját júniusban. Az ÓMÉK 
Olvasó Adorján Lajos termében készültek a 
fiatalok, hogy közönség és zsűri előtt is 
bemutathassák tudásukat. Tizenhárom 
zenés és táncos produkciót láttak a jelenlé-
vők. Külön ének-, rajz-, zene- és tánc 
kategóriában indulhattak. Utóbbiak között 
hip-hop, freestyle és társastánc 
koreográfiákat is megtekintettek a résztve-
vők. Ezzel párhuzamosan egy közeli 
teremben zajlott a rajzverseny is. Hat fős 
zsűri értékelte a fellépőket. A program az 
Ózdi Városi Könyvtárral közösen szervező-
dött, a produkciókat követően az 
intézmény igazgatója, Csörgőné Csépányi 
Krisztina beszélgetett a fellépőkkel.

„A tehetségkutató program lényege, ha 
találunk tehetséges gyereket, akkor az ő sorsát, 
a tehetségét próbálnánk tovább gondozni és 
megkeresni azokat a kapcsolatokat, azt az 
utat, ahol ki tud teljesedni, tovább tud érni. 
Nyilván azok a gyerekek, akik ki mernek ide állni 
és fel merik vállalni azt, amit csinálnak, 
határozottabbak és bátrabbak bármilyen 
területen. Itt megél egy élményt és izgalmat. 
Azok a gyermekek, akik ki mernek állni a 
közönség elé,nem fog számukra gondot okozni 
a szereplés más területen és más helyzetek-

ben sem” – mondta dr. Almásiné Laurencsik 
Angelika, a Gyerekesély az ózdi járásban 
projekt szakmai koordinátora. 

Két héttel később a döntőre is meghívást 
kapott az összes nevező. Ez alkalommal 
tizenkét produkciót tekintettek meg a 
jelenlévők. A zsűritagok figyelembe 
vették azt is, hogy ki mennyi ideje 
foglalkozik azzal a művészeti ággal, 
amiben képviseltette magát. A verseny 
végén minden kategóriának külön-külön 
meglett az első három jutalmazottja.                   
A képzeletbeli dobogó legmagasabb 
fokára felálló fiatalok Budapesten töltöttek 
el egy tartalmas napot. A második 
helyezettek Szilvásváradon, míg a harma-
dik helyen végzettek Hangonyon próbál-
ták ki a kalandparkot. 

KISCSILLAG
SZÜLETIK

Európai Szociális
Alap

FÜGGŐLEGES MEGHATÁROZÁSOK

1. Becsmérli. 2. Kapoly és Somogyegres szomszédja.                                 
3. Római 601. 4. Aranykorona röv. 5. Gyújtópont. 6. Bizonyító 
állítás. 7. Makó határai! 8. Kétes! 9. Nitrogént tartalmazó 
vegyület. 10. Madárféle. 11. Miatta, érdekében. 16. Hajó hátsó 
része. 19. Róka kicsinye. 20. Lengyel folyó. 21. Felolvasás 
közben hibázó. 23. Zárt társadalmi csoport. 24. Angol 
közgazdász, a merkantilizmus kiemelkedő képviselője (Thomas). 
25. Múlt idő jele. 27. Mérges gáz. 30. Heinrich Heine ... Troll.                       
32. Halotti lakoma. 33. Az anyagmennyiség mértékegysége.                  
34. Örmény romváros. 36. Nobelium vegyjele. 37. .. Derek; a 
bombanő. 38. Középen fogó!

Készítette: Derencsényi Béla

VÍZSZINTES MEGHATÁROZÁSOK

1. Megfejtés. 12. A cickafark népies neve. 13. Lehel kürtje ebből készült.                 
14. ...-fi. 15. Kilovolt. 17. Árasztá. 18. Kerti talajt forgat. 19. Kung-...-ce, kínia 
filozófus. 20. Paszuly. 22. Kerület röviden. 23. Időmérő alkatrésze.                                
26. Spanyol folyó. 28. A Zugersee kantonja. 29. Káté! 30. Római súlymérték. 
31. Névsor, lista angolul. 33. Te meg én. 34. Abszolút nyomás. 35. Férfinév, 
jelentése gyógyulást hozó. 37. Sűrű, kócos haj, szőrzet. 39. Embertani.
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BEKÜLDENDŐ A SZERKESZTŐSÉG CÍMÉRE (3600 ÓZD, BRASSÓI ÚT 2., 
E-MAIL: (OVTVINFO@OMEKOZD.HU), VAGY BEDOBHATÓ AZ ÉPÜLET 
BEJÁRATÁNÁL ELHELYEZETT POSTALÁDÁBA A VÍZSZINTES 1. SOR 
MEGFEJTÉSE. BEKÜLDÉSI HATÁRIDŐ: 2022. SZEPTEMBER 15. 
(CSÜTÖRTÖK). A BORÍTÉKRA, VAGY A LEVELEZŐLAPRA KÉRJÜK RÁÍRNI: 
KERESZTREJTVÉNY. A HELYES MEGFEJTÉST BEKÜLDŐK EGYIKE 
ÉRTÉKES AJÁNDÉKCSOMAGOT KAP. A NYEREMÉNY ÁTVEHETŐ 
SZERKESZTŐSÉGÜNKBEN, MUNKANAPOKON 8-16 ÓRA KÖZÖTT.                           
A 2022. ÉV 4. SZÁMÁBAN MEGJELENT REJTVÉNY HELYES MEGFEJTÉSE: 
„ÓZD AZ ÚJRAKEZDÉS VÁROSA” GYÁR KÖRÉ ÉPÜLT VÁROS”.

NYERTES: VÁMOSI ZOLTÁNNÉ, ÓZD. GRATULÁLUNK!



Marosréti Ervin

Az első fejlesztés helyszínét az Újváros 
téren a panelházak között találhatjuk, ahol 
már korábban is évtizedeken keresztül 
pattogtatták a kosárlabdát. Számos                   
nagy csata helyszíne volt az asztalos 
pálya, amelyet az utóbbi időszakban 
CatRetz-nek neveztek el.

A Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetsé-
gének zajlik egy kültéri pályafelújítási 
programja, amelybe Riz Gábor országgyűlési 
képviselő segítségével ezt a helyszínt is 
sikerült „beletenni”. A szakemberek helyszíni 
felmérése után nem kellett sokat várni.                      
Az alkalmas altalajra hamar megérkezett a 
műanyagborítás valamint a palánkok, amivel 
gyakorlatilag teljesen új köntösbe öltözött a 
küzdőtér. Mostantól a kor követelményeinek 
megfelelő pályán kosarazhatnak a fiatalok és 
az idősebbek egyaránt.

- Szívemhez mindig is közel állt a kosár-
labda és ózdiként ez a helyszín – fogalma-
zott az átadóünnepségen Riz Gábor,                        
a térség országgyűlési képviselője.                         

– Örülök, hogy sikerült a régi bitumenes 
pályát felújítani. Az MKOSZ mellett köszö-
nöm a város vezetésének, hogy partner 
volt a fejlesztés létrejöttében és az Ózdi 
Városüzemeltető Intézmény dolgozóinak, 
hogy nem csupán a pálya talajának előké-
szítésében segítettek, hanem a kerítést is 
lefestették. Bízom benne, hogy a jövőben 
nem csupán az átadón jelenlévő Bolyky 
Tamás Általános Iskola kosárlabda csapa-
tának tagjai fognak sokat gyakorolni a 
megújult pályán, hanem sokak számára 
lesz kedvelt sportolási helyszín. Lényeges, 
hogy haladjunk a korral, és a gyerekeink 
számára olyan lehetőségeket biztosít-
sunk, mint más városok. Ebből a szem-
pontból is példaértékű ez a fejlesztés.

A kosárlabdapálya felújításához hasonló-
an a stadion területén épülő új műfüves 
küzdőtér is közös összefogás eredménye-
ként valósulhat meg. A létesítmény 
elsősorban az utánpótlás csapatok                
edzéseire, mérkőzéseire nyújt majd a                              
jövőben plusz felületet. A nagyságrendileg 
70 millió forintos beruházást a Sajóvölgye 
Focisuli Sportfejlesztési programjából 
valósítják meg a városban. A fejlesztéshez 
azonban az önkormányzat is jelentős 
mértékben hozzájárul, hiszen öt éven 
keresztül, évi 2 millió forint plusz támoga-
tást juttat az Ózdi Sport és Élményköz-
pont számára, amelyből a küzdőtér 
karbantartását, esetleges javítási munká-
latait lehet majd fedezni. Az elképzelések 
ebben az esetben is hamar találkoztak.                     

A Sajóvölgye Focisuli és az önkormányzat 
együttműködése mellett Riz Gábor 
országgyűlési képviselő ebben a beruhá-
zásban is hathatós szerepet vállalt.

Az altalaj és a vízelvezetés előkészítése 
valósult meg először a stadionban, ahol             
2 darab, egyenként 40 x 20 méteres, 
műfüves pálya épül egymás mellé telepít-
ve, villanyvilágítással ellátva.

- Reményeink szerint ez most egy hosszútá-
vú közös munka első állomása. A célunk 
ugyanis az, hogy lépésről-lépésre, folyamato-
san fejlődjön az ózdi labdarúgás – tette hozzá 
Knopp Richárd, a Sajóvölgye Focisuli klubme-
nedzsere. – Az akarat, a szándék ebből a 
szempontból minden résztvevőben megvan, 
bízunk benne, hogy az építkezést közös 
erővel tovább tudjuk folytatni.

A műfüves építése az utolsó fázisához 
érkezett: az alépítmény és rétegrendek 
elkészültek, és a világítást szolgáló 
lámpatestek is a helyükre kerültek, így a 
sötétedés utáni időszakban is használha-
tó lesz majd a küzdőtér. Ezután a műfű 
leterítése majd a vonalazás következett. 
Végül a kapukat, a palánkokat, valamint a 
labdafogó hálókat szerelték fel. Az őszi 
idényben pedig már az utánpótlás csapa-
tok birtokba is vehetik az új pályákat.                     
A kialakításnak köszönhetően egyszerre 
több korosztály is használhatja majd a 
legújabb ózdi műfüvest.

Két jelentős sportberuházás valósult meg az elmúlt hónapokban Ózdon, amely elsősorban az utánpótlás 
valamint a tömegsportcélok szempontjából bővíti a repertoárt. 

ÚJ SPORTPÁLYÁK A VÁROSBAN
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Csépányi Réka

„Egy nagyon népszerű rendezvényről beszé-
lünk, ami az ózdiak között igazi unikum.                        
Aki meghallja azt a szót, hogy Rózsakert, valami 
kellemes emléket tud felidézni magában és 
ennek a hangulatát a lampionokkal, az apáca-
rácsokkal és a kis boxokkal igyekszünk évről-év-
re visszaadni. Fellépővendégnek olyan művészt 
hívunk, aki előadói készségével és stílusával 
kapcsolódik ehhez az időszakhoz” - emelte ki 
Fábián-Dobos Eszter, az ÓMÉK Ózdi Műve-
lődési és Kommunikációs Nonprofit Kft. 
művelődési ágazatvezetője.

A rendezvény nagy múltra tekintő hírnevét 
öregbítette az elmúlt három év alatt kétszer 
megtartott Rózsakerti Este, így ennek 
fényében nemcsak Ózdról, hanem a környe-
ző településekről is érkeztek vendégek. 
Családok, baráti társaságok, munkahelyi 
kollektívák foglaltak le asztalokat a rendez-
vény meghirdetését követően pár hét 
leforgása alatt. Megtisztelő, hogy az ÓAM 
Ózdi Acélművek Kft. kiemelt eseményként 
tekintett a programra, hiszen az est főtámo-
gatója is volt egyben. 

„Már tavaly is voltam a párommal és a kolléga-
nőimmel, ahogy most is eljöttek velem. Nem 
szerettük volna kihagyni, mert az elmúlt évben 
is remek hangulatot varázsolt ide az ÓMI Zenés 
Színház. Csonka Andrást pedig nagyon 
szeretem” - nyilatkozta Szűcs Katalin.

A zenei műsor mellé az Olvasó igyekezett a 
kulináris élvezetek terén is maximális kiszol-
gálást biztosítani a nagyérdeműnek, így a 
Hotel Ózdot kérték fel közreműködésre. 

Háromféle menüből volt lehetőség választa-
ni, sőt „Rózsakerti Fröccsterasz” biztosított 
frissítő nedűket a nagy melegben. 

„A legjellegzetesebbek a nagyfröccs, a kisfröccs, 
a hosszúlépés, a házmester, a háziúr. Vörös-, 
rosé-, édes-, száraz-, félszáraz- és félédes 
borokkal készültünk” - mondta Fodor-Szőke 
Szabina, a Hotel Ózd ügyvezetője.

A rendezvény napján rózsákkal tarkított 
Rózsakerti kapun áthaladva időben és 
elegánsan érkeztek a kedves résztvevők.                   
A kapunál többen készítettek emlékfotókat. 
A stílszerűen berendezett asztalokhoz az 
Olvasó kollégái kísérték a vendégeket.

A zenés műsor kezdetéig egy korhű játék 
rejtelmeivel, a lengőtekével ismerkedhet-
tek meg a vállalkozó szelleműek, míg az 
idősebb korosztály elmerülhetett a régi 
szép emlékekben a „Rózsakert képeken” 
tablókiállítás fotóin időzve.

Este 19 órától kezdetét vette a zene és a 
szórakozás, egy igazi időutazás, amelynek 
életrekeltője az ÓMI Zenés Színház társulata 
volt. Idén első alkalommal saját élő zenekarral 
és kilenc fő énekessel léptek színpadra.                          
A dalok szárnyán repülve felcsendült többek 
között a „Szerelemre születtem”, a „Nem 
várok holnapig”, a „Vén Európa”, s a hangulat 
már-már a tetőfokát járta.

Majd megérkezett a sztárfellépő, Csonka 
András, énekes, táncos, színművész 
fenomén. A fellépés előtt egy rendkívül 
közvetlen, kedves embert köszönthettek az 

ÓMÉK kollégái. Nagy megtiszteltetésnek 
vette a felkérést, hogy részese lehet a Rózsa-
kerti Estnek. Még nem járt Ózdon, így az 
idejébe még az is belefért, hogy megtekintse 
az Olvasó Színháztermét, amely a végtelen-
ségig lenyűgözte és közölte, hogy nagyon 
szeretne egy társulattal Ózdon fellépni. 

„Nekem ezek az esték azt jelentik, hogy a 
közönséggel testközelben vagyunk és együtt 
vagyunk. Nem rohanok az előadás után a 
ruhatárba, hanem lehet beszélgetni, 
fotózkodni velem. Interaktív az egész 
fellépés, rettentő sok szeretetet kapok 
ezektől az alkalmaktól. Nagyon boldog 
voltam, hogy a mai este én leszek a finálé”               
- fogalmazott Csonka András, énekes.

A várakozástól izgatott nézőközönség 
hatalmas mosollyal, vakuvillanásokkal fogad-
ta a színművészt, aki első pár mondatát 
követően le is jött a színpadról, a közönség-
hez, hogy az élmény még emberközelibb 
legyen. Majd szólt hangosan az ének, 
vonatoztunk, szelfiztünk, jót mulattunk…

A tetőfokára hágott hangulatnak a műsor 
közben érkezett zivatar sem tudott gátat 
vetni, így  Csonka Andrást több, mint egy 
órás koncert után, óriási élményekkel telve, 
kissé elázva búcsúztathatta a közönség.

DING-DING-DONG
– több százan dúdoltak együtt az idei Rózsakerten

Az idei Rózsakert tematikájának koncepciója a hatvanas-, hetvenes évek táncdalfesztiváli hangulatát idéző műsor 
összeállítása volt. Az ÓMÉK Olvasó az ÓMI Zenés Színház társulata mellé igyekezett olyan fellépőt keresni, amely mind 
hangulatában, mind stílusában illeszkedik az elképzeléshez, így esett a választás Csonka András színművészre.

LAMPION FÉNYEK, HAGYOMÁNYTEREMTÉS, ELSÖPRŐ SIKER


